
Pkt.  Referat fra bestyrelsesmøde Mandag d. 22. maj 2023 

 Referent:  Patrick 

1.  Afbud til Katrine eller Viki   Maiken var fraværende 

2.  Nyt fra ledelsen    
- Økonomi 2023  
-  Vuggestuepladser på 

Engen – byggeproces  
  

 Vi skal træde lidt på bremsen i forhold til hvad vi 
bruger af kroner og ører. Vi skal tænke klogt, men vi 
skal stadig sørge for en ansvarlig drift. 
Vuggestuen udvider med flere børn i en ny gruppe og 
personalet har været med til at planlægge hvordan. 
Der vil blive ansat flere til at varetage den nye gruppe. 
En generel orientering fra afdelingerne. Vi vender 
rekrutteringskrisen samt sygefravær. 
Viki fremlægger byggetegningen og de forskellige 
faser.  

3. Evaluering af Dinogruppen - 
forældreperspektivet 

Personalet har evalueret Dino gruppen, der skal i 
skole efter sommerferien. 
Personalet har indgivet ønsker om hvad de ønsker til 
næste rokade når den næste gruppe skal være Dino 
fra midt i august.  
 

4.  Bestyrelsens sammensætning 
fremadrettet 

Ønsker bestyrelsen at begge pædagogiske ledere skal 
deltage i bestyrelsesmøderne, så skal bestyrelsen 
udvides med endnu en forældrerepræsentant. 
Alternativt kan de pædagogiske ledere deles om en 
plads? 
 
Vi giver som udgangspunkt en plads til begge 
pædagogiske ledere. Derfor skal vi ud at have en 
ekstra forældrerepræsentant i bestyrelsen  

5.  Planlægning af arbejdsdag  
- Valg til bestyrelsen 
- Opfølgning på indsats 

Engen  

Valg til bestyrelsen: Forældrene står for valget, og 
ledelsen hjælper til så vidt muligt. Patrick hjælper til 
på Bakken. Forældrerepræsentanterne bruger 
forældrekaffen til at snakke ind i hvad man arbejder 
med i bestyrelsen og hvad de har været med til at 
beslutte. Vi vil planlægge et ekstraordinært 
bestyrelsesmøde hvor man siger farvel og tak til den 
siddende og velkommen til den nye bestyrelse. 
Vi fortæller om opfølgning på indsatser på Engen. 
Der er ønske, om at nogle forældre kan bygge bænke 
til Dinogruppen ved Lundgaardskolen. 

6. Princip-arbejdet i Børnehuset 
Solstrålen 

Viki kommer med et udkast til en ny princip-skabelon, 
der kan anvendes til revision og nyformulering af 
principper. 
Der er en positiv feedback fra bestyrelsen i formen 



Der vil komme et udkast til et nyt Princip ud til hvert 
bestyrelsesmøde som er udarbejdet af ledelsen til 
drøftelse og beslutning. 
Princip for forældresamarbejde blev revideret og 
udsendes.  

7. Evt.   
  

 

8  Referat godkendelse   Referatet er gennemlæst og godkendt 

   
Næste møde:  

- Pædagogisk tilsyn september/oktober 

- Rekruttering og fastholdelse 

- Tilretning af åbningstider 


